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Sak 3:  Omgjøring av styrets vedtak om finansiering av nye lokaler 

 
Ved årsmøtet 9 mars 2022 ble det vedtatt at DNT Vansjø skulle vurdere et behov for å skaffe egnede 
lokaliteter for foreningens drift. En komité ble nedsatt, og arbeidet i to år for å finne løsning for vårt 
behov. Mange lokaler ble vurdert og forkastet, inntil komitéen landet på et prosjekt i Klosterveien, 
Rygge. Etter mye forarbeid med prosjektet ble det lagt fram for styret, hvor det ble forkastet av 
økonomiske grunner. Etter den avgjørelsen har det ikke vært arbeidet med en løsning, men vedtaket fra 
2022 står fast. DNT Vansjø har fortsatt meget god økonomi, se regnskap. For å komme videre, stiller vi 
følgende forslag: 
 

«Styrets vedtak om manglende finansiering må omgjøres. Årsmøtet vedtar at DNT Vansjø er villig til å 
bruke inntil kr 2.500000, - av egne midler for å investere i egnede lokaliteter. Daglig leder og styret 
arbeider med å skaffe resterende finansiering ved låneopptak eller ved søknad fra ideelle stiftelser.» 

 


